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Kære Indre By Lokaludvalg 

 

Tak for jeres henvendelse af den 17. februar 2020 vedrørende lysreklamer i København. Jeg svarer jer, da 

jeres spørgsmål vedrører mit ansvarsområde i forvaltningen. 

 

I kommunens retningslinjer for skilte og lysreklamer er Nørreport udpeget som et område, hvor der gerne 

må være lysreklamer med levende billeder. Området er karakteriseret ved stor gennemstrømning af 

mennesker, og er på samme måde som Rådhuspladsen og Vesterport vurderet til at kunne bære 

lysreklamer med levende billeder. Hvis der er beboere, der oplever, at lysreklamerne er til gene, er de 

velkomne til at kontakte forvaltningen på bygninger@kk.dk. 

 

Idet jeres betragtninger vil indgå i de videre overvejelser ift. mulige justeringer af forvaltningens praksis på 

området, kan jeg informere om, at Teknik- og Miljøudvalget i løbet af første halvår af 2020 ventes at tage 

stilling til yderligere muligheder for at regulere lysreklamer i byen.  

 

Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 

Vicedirektør 

Byens Anvendelse 
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